

WIDE APPLICATION

Craft Vinyl Weeding Tools



Weeder Removing Vinyl Waste Paper



Tweezers Lift and Secure Delicate Material



Spatula Lift Cleanly



Scraper Clean Mat and Apply Designs



Scissors Cut With Ease and Comfort



1. 選擇合適的材質 - 根據不同的應用場景，選擇合適的材質，如棉質、聚酯纖維、帆布等。

2. 設計圖案 - 根據需求，設計合適的圖案，如文字、圖形、插畫等。

3. 切割材料 - 使用合適的工具，將材料切割成所需的尺寸和形狀。

4. 清洗材料 - 將材料清洗乾淨，去除表面的灰塵和雜質。

5. 粘貼材料 - 將材料粘貼到目標位置，確保粘貼牢固。

6. 壓平材料 - 使用滾筒或熨斗，將材料壓平，去除皺褶。

7. 完成製作 - 檢查製作效果，確保符合需求。

ABS PLASTIC + STAINLESS STEEL

Durable and Easy to Clean

Handle Groove
Design Muhelos
and Non-Slip



Microtec dental instruments are designed for precision and durability.

Microtec dental instruments are designed for precision and durability. The handles are made of ABS plastic, which is durable and easy to clean. The heads are made of stainless steel, which is resistant to corrosion and staining.

- Microtec dental instruments are designed for precision and durability.
- 2 Microtec dental instruments are designed for precision and durability.
- 5 Microtec dental instruments are designed for precision and durability.
- 5 Microtec dental instruments are designed for precision and durability.
- 6 Microtec dental instruments are designed for precision and durability.

Microtec dental instruments are designed for precision and durability.